



ကြက်ခြေနီ သတင်းလွှာ



အပတ်စဉ် သောကြာနေ့တိုင်း ထုတ်ဝေသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့ရှိ ကြက်ခြေနီအသင်းခွဲများနှင့် ရပ်ရွာအခြေပြုကြက်ခြေနီ စေနာလုပ်အားရှင်များ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဖြင့်ဆောင်ရွက်သော မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ချက်များ

ဒေသတွင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ထိခိုက်မှုအလွယ်ကူဆုံးသူများအား ကူညီပံ့ပိုးပေးခြင်း



ခြေလက်အင်္ဂါ ဆုံးရှုံးသွားသူများကို အကူအညီပေးနေတဲ့ HORC

ခြေလက်အင်္ဂါ ဆုံးရှုံးသွားသူတွေအတွက် ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့မှာ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီ ကော်မတီတို့ ပူးပေါင်းဖွင့် လှစ်ထားတဲ့ ဘားအံခြေတုလက်တုဆိုင်ရာ ပြန်လည်သန်စွမ်းရေးစင်တာ (Hpa_An Orthopaedic Rehabilitation Center - HORC) ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကတည်းက စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ခြေလက်အင်္ဂါ ဆုံးရှုံးသွားသူများအတွက် လိုအပ်တဲ့ ခြေတု၊ လက်တုများ၊ အားပြုကိရိယာ (သို့) ဘီးတပ်ကုလားထိုင်များကို အခမဲ့ထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိပြီး အရည်အသွေးပြည့်မီတဲ့ စောင့်ရှောက်မှုပေးနိုင်ဖို့ ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းတွေ၊ အကြောအဆစ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပညာရှင်တွေနဲ့ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေကြပါတယ်။ ဝန်ဆောင်မှု စတင်သည့် အချိန် (၂၀၁၃)ခုနှစ်မှ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မေလ (၃၁)ရက်နေ့အထိ စီမံချက် ဖရိယာအတွင်းမှာရှိတဲ့ ခြေလက်အင်္ဂါ မသန်စွမ်းသူပေါင်း (၈၁၅၇) ဦးကို ခြေတု (၁၁၅၆၂)ခု၊ လက်တု(၂၅၅၅) ခု၊ အားပြုကိရိယာ(၇၂၂)ခု၊ ချိုင်းထောက်/ လက်ထောက် (၁၈၂၃၇)ခု၊ ဘီးတပ်ကုလားထိုင်(၅၁၉)ခု၊ ခြေဖဝါးတု(၂၀၇၆၆) ခု တို့ကို အခမဲ့ထောက်ပံ့ဝန်ဆောင်မှု ပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါတယ်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများရှိ မြို့နယ်ပေါင်း - ၁၉၅ မြို့နယ်အတွင်း အသင်းမှ လူမှုကရုဏာ အကူအညီများ ပေးနိုင်ခဲ့သည့်အခြေအနေ -

ကြက်ခြေနီ စေတနာလုပ်အားရှင် စုစုပေါင်း - ၂,၀၀၂

ရှေးဦးပြုစုခြင်း စခန်းပေါင်း - ၃၂၇ ခု

နီးစပ်ရာ ဆေးရုံဆေးခန်းများသို့ ကြက်ခြေနီ လူနာတင်ယာဉ်ဖြင့် ညွှန်ပို့နိုင်မှု - ၈၆၃ ကြိမ်

အရေးပေါ် ဖွေးလူနာ ပို့ဆောင်ပေးနိုင်မှု - ၈၆ ကြိမ်

အပြင်းစား ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူ - ၈၂ ဦး

သာမန်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူ - ၂,၁၆၁ ဦး

(၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်မှ ဇွန်လ ၁၁ ရက်အထိ) သတင်းရင်းမြစ် - MRCS Dashboard



“ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်က Covid-19 ရောဂါ ဖြစ်ပွားမှုကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့အပြားမှာ အလွန်ကြီးမားတဲ့ စီးပွားရေးအခက်အခဲနဲ့ ကြုံတွေ့ခဲ့ရပါတယ်။ ယခုလက်ရှိ အခြေအနေက လူမှုရေးနဲ့ စီးပွားရေး အခြေအနေတွေကို ပိုပြီး ခက်ခဲကြပ်တည်းစေဖို့ ဦးတည်နေပါတယ်။ လူအများစုဟာ ဝင်ငွေရဖို့ ရှမ်းကန်နေရပြီး ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကဲ့သို့သော အခြေခံ ဝန်ဆောင်မှုများကို အကန့်အသတ်ဖြင့်သာ ရရှိနေပါတယ်။ ပိုမိုဆိုးဝါးလာနေတဲ့ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု အခြေအနေများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရတဲ့ သူများအတွက် အရေးပေါ်စားနပ်ရိက္ခာနှင့် ဒေသတွင်းထုတ် ကုန်များ ဝယ်ယူနိုင်ရန် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုများ အပါအဝင်ဒေသစီးပွားရေးကို နှိုးဆွနိုင်ရန် ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းက ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါတယ်။ ”



ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ထင်ဇော်စိုး၊ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း။



မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း(MRCS) နှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကြက်ခြေနီကော်မတီ (ICRC) တို့သည် ချင်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ဆမီးနှင့် ပလက်ဝတို့တွင် လာရောက် ခိုလှုံနေကြသည့် အိမ်ထောင်စု ၂၀၀၀နီးပါးအတွက် ငွေကြေးအထောက်အပံ့ ပံ့ပိုးပေးခဲ့ပြီး နေထိုင်ရန် အမိုးအကာ(ယာယီတဲ) ၁၈၀၀လုံးအား ပြန်လည်ပြင်ဆင်နိုင်ရန် နှင့်ပြန်လည်ဆောက်လုပ်နိုင်ရန် လိုအပ်သည့်ပစ္စည်းများကိုလည်း ပံ့ပိုးပေးခဲ့ပါသည်။ ထို့အတူ ဆမီးရှိ နေရပ်စွန့်ခွာ လာသော ရပ်ရွာလူထုအတွက် ရေရရှိမှု သေချာစေရန် ရေစုပ်စက်နှင့် လောင်စာဆီကိုလည်း လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ မိုင်းဇရိယာတွင် ဖြစ်ပွားနိုင်သည့် ဘေးအန္တရာယ်များကို ရပ်ရွာလူထုအား သတိပေးရန် မြေစိုက်ပိုစတာကြီးများ စိုက်ထူပေးခြင်းနှင့် အတူ လူပေါင်း ၇၀၀ အတွက် မြေမြှုပ်ခိုင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် ဘေးအန္တရာယ် များဆိုင်ရာ အသိပညာ ဟောပြောပွဲများလည်း ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကြက်ခြေနီကော်မတီ (ICRC) တို့သည် ပြီးခဲ့သည့်နှစ်မှစတင်ကာ ချင်းပြည်နယ်ရှိ နေရပ်စွန့်ခွာ မိသားစုများအတွက် လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှု အကူအညီများကို ပံ့ပိုးလျက်ရှိပါသည်။

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်း



သွေးလွန်တုပ်ကွေး ရောဂါသည် ကန်များတွင် အဘိတ်ဆေး ထည့်ခြင်း၊ မဖြစ်ပွားအောင် ကာကွယ် နိုင်ပါသည်။ သွေးလွန်တုပ်ကွေး ဝိုင်းရပ်စ်ပိုး ခြင်္ကျား လောက်လမ်း နှိမ်နင်း ခြင်းနှင့် ပြီးခဲ့တဲ့ ဇန်နဝါရီလ ပထမပတ်နှင့် ဒုတိယ (Dengue Virus) သယ်ဆောင် ထားသော ပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေး လုပ်ငန်းများကို ပတ်များတွင် ကရင်ပြည်နယ်နဲ့ မွန်ပြည်နယ်မှ နေအချိန်တွင် ကိုက်လေ့ရှိသည့် ခြင်္ကျား ဆောင်ရွက် လုပ်ကိုင် လျက်ရှိပါသည်။ ကြက်ခြေနီစေတနာ လုပ်အားရှင် အကိုက် ခံရခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပွားခြင်း ဖြစ်သည်။ အများပြည်သူ များအနေဖြင့် နေအိမ်နှင့် များသည် ပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းရေးနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံတွင် သွေးလွန် တုပ်ကွေး ပတ်ဝန်းကျင်များတွင် ရက်သတ္တပတ် တစ်ပတ်လျှင် ခြင်္နဲ့ ခြင်္လောက်လမ်း နှိမ်နင်းရေး ရောဂါသည် မိုးရာသီ၌ ဖြစ်ပွားမှု (၁) ကြိမ် ပိုးလောက်လမ်း ရှာဖွေပြီး လုပ်ငန်းများကို ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်။ အများဆုံးဖြစ်ပြီး ကြက်ခြေနီ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် လောက်လမ်းပေါက်ဖွားမှု လုံးဝမရှိအောင် ရေများကို "ဖုံးသွန်း၊လဲ၊စစ်" ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် နေအိမ်များရှိ ရောဂါ ကာကွယ်ရန် သွေးလွန် တုပ်ကွေးရောဂါ

COVID - 19 ထိန်းချုပ်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပြည်သူလူထုအား အသိပညာပေးခြင်း

<p>ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း)</p>	<p>မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး</p>	<p>ချင်းပြည်နယ်</p>	<p>မွန်ပြည်နယ်</p>
<p>ဇွန်လ (၄) ရက်က တာချီလိတ်ခရိုင် အားကစားခန်းမ၌ Quarantine Center ဖွင့်လှစ်ရန် ပြင်ဆင်ရာတွင် တာချီလိတ်မြို့နယ် ကြက်ခြေနီ အသင်းခွဲ စေတနာ လုပ်အားရှင်များမှ ခန်းမ အတွင်းအပြင် ပိုးသတ်ဆေး ဖြန့်ခြင်းနှင့် ခြင်ဆေးဖြန့်ခြင်း လုပ်ငန်းများ ကူညီ ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ (၆) ရက်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိုးကုတ်မြို့တွင် သက်ဆိုင်ရာနှင့် ပူးပေါင်း၍ COVID - 19 ရောဂါ ကာကွယ်ရန် Mask များ ပေးဝေခြင်း၊ အပူချိန်တိုင်းတာပေးခြင်း၊ Hand Sanitizer ပေးခြင်းနှင့် အသိပညာပေးခြင်းတို့ကို မြို့နယ်ကြက်ခြေနီအသင်းခွဲစေတနာလုပ်အားရှင် (၇) ဦးတို့က ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ (၄) ရက်နေ့က ချင်းပြည်နယ် ဖလမ်းမြို့နယ် ကြက်ခြေနီအသင်းခွဲ ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် တပ်ဖွဲ့ မှူးတို့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ ဝင်များသည် COVID-19 ကာကွယ်တုံ့ပြန်ရေးအတွက် နာခေါင်းစည်း Mask တပ်ဆင်ရေး ကမိပိန်းကို လမ်းဆုံ လမ်းခွဲများ၊ ဈေးဆိုင်များတွင် သွားရောက် လုပ်ဆောင် ခဲ့ကြပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ(၇)ရက်နေ့က ဝေါင်မြို့နယ် ကြက်ခြေနီ အသင်းခွဲမှ တပ်ဖွဲ့ ဝင်များသည် ဝေါင်မြို့နယ်၊ နတ်မောက်ကျေးရွာရှိ သံဃာ တော်ကျောင်းတိုက်များသို့ COVID-19 ရောဂါ ကာကွယ်ရေး ကျောင်းဝင်းအတွင်း ပိုးသတ်ဆေး ဖြန့်ခြင်း လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် လုပ်ကိုင်ခဲ့ကြပါသည်။</p>

<p>ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)</p>	<p>ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)</p>	<p>ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း)</p>	<p>တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး</p>
<p>ဇွန်လ(၆)ရက်နေ့က ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကွမ်းလုံမြို့နယ် ဟိုလီကျေးရွာတွင် ဝတ်(စ်)အိုး ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးခြေနှစ် ဖက် ဆုံးရှုံးကာ ပြင်းထန်စွာဒဏ်ရာရရှိ ခဲ့သူ အမျိုးသား တစ်ဦးကို ကွမ်းလုံ ကြက်ခြေနီ သူ နာပြုတပ်ဖွဲ့ ဝင်များမှ ရှေးဦး ပြုပေးခဲ့ကြပြီး ကွမ်းလုံ ပြည်သူ့ ဆေးရုံသို့ အသင်းခွဲပိုင် လူနာတင်ယာဉ်ဖြင့် ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ(၇)ရက်က ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) ကွမ်းလုံမြို့၌ သစ်ပင်ပေါ်မှ ပြုတ်ကျ၍ အရိုး ကျိုးသွားသော အမျိုးသမီးတစ်ဦးကို ကွမ်းလုံ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ လားရှိုးဆေးရုံသို့ ကွမ်းလုံ မြို့နယ်မှကြက်ခြေနီစေတနာ လုပ်အားရှင် များက ကူညီ ပို့ဆောင် ပေး ခဲ့ပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ (၈) ရက်နေ့က တာချီလိတ်ဆေးရုံ ကြီးတွင် ဆေးကုသမှုခံယူပြီး နေထိုင်ရာ အိမ်သို့ ပြန်ရန် အခက်အခဲဖြစ်ပေါ်နေသည့် လူနာတစ်ဦးအား ၎င်းနေထိုင်ရာ ဝမ်း ကျောက်လုံကျေးရွာရှိ နေအိမ်သို့ ကြက်ခြေနီက ကူညီ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ (၄) ရက်က ထားဝယ်မြို့ ဆန်းချို ရပ်ကွက်မှ ကိုယ်ဝန်ဆောင် မိခင် တစ်ဦး သည် အရေးပေါ် ဆေးရုံ တက်ရန် လိုအပ် သဖြင့် ထားဝယ်မြို့နယ်ကြက်ခြေနီ အသင်း ခွဲမှ စေတနာ လုပ်အားရှင်များသည် အသင်း ခွဲပိုင် အရေးပေါ်လူနာတင်ယာဉ်ဖြင့် ဆေးရုံ သို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ပါသည်။</p>

<p>မွန်ပြည်နယ်</p>	<p>မွန်ပြည်နယ်</p>	<p>ကရင်ပြည်နယ်</p>	
<p>ဇွန်လ (၃)ရက်က ကျိုက်ခမီမြို့၊ ကဒါတ် ဧ တာက်ကျေးရွာရှိမိသားစုဝင်(၅)ဦးရှိသော မိသားစုတစ်စုသည် မိုးဖြင့်ထမင်း စားပြီး အစာအဆိပ်သင့်ခြင်း လက္ခဏာများ ဖြစ် ပွား၍ အရေးပေါ် ကုသမှုခံယူရန် လိုအပ် သဖြင့် ကျိုက်ခမီမြို့နယ် မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းခွဲဝယ် စေတနာလုပ် အားရှင်များမှ ရှေးဦးပြုစု ပေးခဲ့ကြပြီး အသင်းခွဲဝယ်ပိုင်လူနာတင်ယာဉ်ဖြင့် ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင် ကူညီပေးခဲ့ကြပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ (၈)ရက်က ရေးမြို့နယ် ကြက်ခြေနီ အသင်းခွဲ စေတနာ လုပ်အားရှင်များသည် ရေးမြို့နယ်မှ အမျိုးသားတစ်ဦး သွေးအန် ခြင်းကြောင့် အရေးပေါ် ဆေးကုသမှု ခံယူ ရန် လိုအပ်သဖြင့် နေအိမ်မှရေးမြို့နယ် ဆေးရုံသို့ အသင်းခွဲပိုင် လူနာတင် ယာဉ်ဖြင့် ပို့ဆောင်ကူညီခဲ့ပါသည်။</p>	<p>ဇွန်လ (၈)ရက်နေ့ ဘားအံမြို့နယ်မှ သက်ကြီး အဖွား တစ်ဦးသည် အရေးပေါ် ဆေးကုသရန် လိုအပ်သဖြင့်ဘားအံ မြို့နယ် ကြက်ခြေနီ အသင်းခွဲ စေတနာ လုပ်အားရှင်များမှ အသင်းခွဲပိုင် လူနာတင် ယာဉ်ဖြင့် ပို့ဆောင်ကူညီခဲ့ပါသည်။</p>	

ကမ္ဘာ့သွေးအလှူရှင်များနေ့ - ဇွန်လ ၁၄ ရက်

	<p>အရေးပေါ် ခွဲစိတ်ကုသတဲ့ ဖြစ်စဉ်များနှင့် ရောဂါကြောင့် သွေးသွင်းရမယ့် အချိန်တွေမှာ သွေးလိုအပ်ပါတယ်။ သွေးအစား အစားထိုးနိုင်တဲ့ ပစ္စည်းမရှိသေးပါဘူး။ ဒါကြောင့် သွေးလိုအပ်သူများအတွက် သွေးအလှူရှင်များ လိုအပ်ပြီး သွေးလှူဒါန်းခြင်းသည် အသက်ကယ်ခြင်းပင် ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>ခွဲစိတ်ကုသမှုများနှင့် သွေးသွင်းရန်လိုအပ်လူနာများ၏ သွေးလိုအပ်မှုများတွင် ကြက်ခြေနီ စေတနာလုပ်အားရှင်များဟာ အရေးပေါ်သွေးလိုအပ်မှုများကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန် စေတနာအလျောက်အခမဲ့သွေးလှူဒါန်းခြင်းနှင့် သွေးအလှူရှင်များကို ချိတ်ဆက် ရှာဖွေပေးခြင်းအားဖြင့် သွေးလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။</p>	
<p>ဘယ်သူတွေက သွေးအလှူရှင် ဖြစ်နိုင်ပါသလဲ</p>		
<p>၁။ အသက်(၁၈) နှစ်မှ (၅၅) နှစ်အတွင်းရှိသူ ဖြစ်ရမည်။ ၂။ ကိုယ်အလေးချိန် ပေါင် (၁၃၀) အထက် ရှိရမည်။ ၃။ အိပ်ရေးဝစွာ အိပ်စက်ထားသူဖြစ်ရမည်။ ၄။ အရက်သေစာသောက်စားထားခြင်းမရှိသူ ဖြစ်ရမည်။ ၅။ လတ်တလော ရောဂါဝေဒနာမရှိသူ ဖြစ်ရမည်။ ကူးစက်ရောဂါ ကင်းရှင်းရမည်။ ၆။ လွန်ခဲ့သော ၆ လအတွင်းက ဆေးမင်ကြောင့် ထိုးခြင်း၊ နားဖောက်ခြင်း၊ ဆေးအိတ်စိုက်ခြင်းတို့ မရှိသူ ဖြစ်ရမည်။ ၇။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်ခြင်း၊ နို့တိုက်ခြင်း၊ လတ်တလော ဓမ္မတာလာခြင်းတို့ မရှိသူဖြစ်ရမည်။ အထက်ပါ အချက်အလက်များနှင့် ပြည့်စုံပါက (၄) လ လျှင် တစ်ကြိမ် သွေးလှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။</p>		

နီးစပ်ရာ သွေးလှူဘက်များနှင့် ဆေးရုံများတွင် စေတနာအလျောက် သွေးလှူဒါန်းခြင်းဖြင့် မိမိမေတ္တာကို မျှဝေပြီး သွေးလှူဒါန်းသူများအဖြစ် ဂုဏ်ယူလိုက်ကြပါစို့။

လူမှုကရုဏာရေးအကူအညီများ တိုးမြှင့်ပေးအပ်နိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်း



၂၀၂၁ခုနှစ်၊ ဇွန်လ(၁၀)ရက်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရှေးဦးပြုစုခြင်း သင်တန်း (Trauma First Aid Training) ဖွင့်ပွဲကို အသင်းရန်ကုန်ရုံးခွဲ၌ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုသင်တန်းကို အမေရိကန်ကြက်ခြေနီ အသင်း၏ အထောက်အပံ့ဖြင့် အရေးပေါ်အခြေအနေတွင် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှု အမျိုးအစားအလိုက် ရှေးဦးပြုစုပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ဖွင့်လှစ်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါသင်တန်းကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ကြက်ခြေနီ စေတနာ့လုပ်အားရှင် (၁၂၀)ဦးအတွက် ဇွန်လ(၁၀) ရက်နေ့မှ ဇွန်လ(၂၀)ရက်နေ့ထိ သင်တန်းတစ်ကြိမ်လျှင် (၂) ရက်တာဖြင့် ခရိုင်အလိုက် ဖွင့်လှစ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။



ချင်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်းရှိ နေရပ်စွန့်ခွာ မိသားစုများအတွက် ကူညီဆောင်ရွက်မှုများ

ဒီတစ်ပတ်မှာတော့ အသင်းရဲ့လုပ်ငန်းစဉ် (၃)ရပ်နဲ့ပတ်သတ်ပြီး မိတ်ဆက်ဖော်ပြပေးပါမယ်။ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းရဲ့လုပ်ငန်းစဉ်တွေကတော့ (၁) ကျန်းမာရေးမြှင့်တင်ရန် (၂) ရောဂါဘေးတားဆီးရန် (၃) ဘေးဒုက္ခ ကျရောက်လွယ်သူများကို ကူညီရန်တို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ လုပ်ငန်းစဉ်တွေကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်ရာမှာ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ မြို့နယ်ကြက်ခြေနီအသင်းခွဲပေါင်း (၃၃၀) မှ ကြက်ခြေနီစေတနာ့လုပ်အားရှင် (၄၀၀၀၀) ကျော်က လူသားချင်းစာနာထောက်ထားတဲ့ စိတ်ဓာတ်အရင်းခံကာ စေတနာ့ဝါသနာဖြင့် ကိုယ်ကျိုးမဖက် အများအကျိုးအတွက် တက်ကြွစွာပါဝင် လှုပ်ရှားနေကြပါတယ်။ ရပ်ရွာလူထုဘေးဒဏ်ကြုံခံနိုင်ဖို့နဲ့ အသင်း၏ လုပ်ငန်းစဉ်များ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့အတွက် အသင်းခွဲအရင်းအမြစ်များနဲ့ စေတနာ့လုပ်အားရှင် ကူညီပံ့ပိုးမှုဖြင့် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ကြရပါသည်။ လတ်တလောကြုံတွေ့နေကြရတဲ့ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်တွေနဲ့ ယဇ်ပုဂ္ဂိုလ်အခြေအနေတွေမှာလည်း ကြက်ခြေနီအခြေခံမူ (၇) ချက်နဲ့အညီ အကူအညီလိုအပ်နေတဲ့ ပြည်သူတွေကို ဒေသအလိုက် အားဖြည့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိနေပါသည်။




The Myanmar Red Cross Society is working to improve the health and well-being of the countries' most vulnerable people in the whole country, have been helping communities affected by conflict, disasters and the COVID-19 pandemic.

မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၏ နိုင်ငံအတွင်း ပဋိပက္ခဖြစ်စဉ်များ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အမျိုးမျိုးနဲ့ COVID-19 အပါအဝင် ကပ်ရောဂါများကြောင့် ထိခိုက်ခံစားခဲ့ရတဲ့ ရပ်ရွာလူထုကို ကူညီပေးလျက် ယခု ဗီဒီယိုတွင် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မေလအတွင်း မြို့နယ်အသီးသီးမှာ အကြောင်းလအမျိုးမျိုးကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသည့် အရေးပေါ်လူနာ (၇၉)ဦး အပါအဝင် ဆေးရုံညွှန်းပို့ခြင်း (၇၉) ကြိမ်၊ ရှေးဦးပြုစုခြင်း (၄၂၈) ကြိမ်၊ မွေးလူနာပို့ဆောင်ပေးခြင်း(၇၇) ကြိမ်နဲ့ စုစုပေါင်းလူနာ (၁၉၆၃) ဦးကို ကြက်ခြေနီလူနာတင်ယာဉ် (၁၁၆) စီးဖြင့် ကူညီခွဲနိုင်မှုပုံရိပ်များ အပြင် နိုင်ငံတစ်ဝန်း လူမှုကရုဏာ အကူအညီများပေးနေသည့် ကြက်ခြေနီစေတနာ့လုပ်အားရှင်များ၏ မှတ်တမ်းများကို တွေ့မြင်ရမှာ ဖြစ်ပါသည်။

#မရပ်မနားရှေ့ဆက်သွားကြက်ခြေနီရဲ့စုပေါင်းအား
#togetherweareunstoppable

ယခု ရပ်သံကို ကြည့်ရှုလိုပါက [ယခုလင့်ကို](#) နှိပ်ပါ။

- သတင်းအချက်အရင်းအမြစ်များနှင့် အချက်အလက်များ
- [Daily MIMU update on COVID-19](#)
- [INGO Forum COVID-19 resource collection](#)
- [IFRC Asia Pacific COVID-19 Dashboard](#)
- [MRCS Social Media](#)
- (Facebook/Twitter/Viber/Website/YouTube)

ဒေါ်ရွှေစင်ကျော်စိုး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊
လူမှုကရုဏာလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပြန်ကြားဆက်သွယ်ရေးဌာန၊ ဇုန်း - ၀၉ ၉၇၇ ၁၁၅၆ ၀၁
MRCS ၏ လစဉ်သတင်းစာဆောင်များကို လေ့လာဖတ်ရှုလိုပါက [ယခုလင့်](#) ကိုနှိပ်ပါ။